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KARPACKIE- Groupama Rallye
Gépátvételen mondták…

Trencsényi József- Vinoczai Attila (Mitsubishi Lancer EVO IX.): „A testvérem még
nem gyógyult meg 100%-osan, így nem mertük bevállalni, tehát az előző futamhoz
hasonlóan Attilával megyek. Szeretek murván autózni és a pályák is tetszenek. Várom,
hiszen ezeken a versenyeken sokat tanulhatok, amit az aszfaltos pályákon is
hasznosítani tudok!”

Spitzmüller Csaba- Tóth Imre (Mitsubishi Lancer IX.): „Örülök, hogy újra itt
vagyunk, de a fő cél a Román Bajnokság, ahol most következnek a murvás futamok,
amire ezzel a versennyel szeretnénk felkészülni. Valamennyire hiányzik a hazai
bajnokság, de szenzációs Romániában versenyezni, a pályák mentén a 15-20 évvel
ezelőtti magyarországi ralis hangulat uralkodik, rengeteg a néző, akik nagyon szeretik a
sportot, nincs a perifériára szorítva az autósport. Izgalmasak a szakaszok, nem a
megszokott hazai gyorsaságikon, hanem ismeretlen pályákon versenyzek, így ez egy új
kihívás. Most pedig kipróbálom az ellenfelem, Szabó Gergő autóját!”

„Menya”- Diós Dani (Mitsubishi Lancer EVO IX.): „Jól sikerült a teszt, igaz az első
néhány kör azzal telt el, hogy visszarázódjak a murvára. Beállítottuk az autót,
lényegében nem nagyon tértünk el attól a sémától, amit kitaláltunk. Tökéletesen
működik a Mitsubishi, így nyugodtan várjuk a versenyt, bár túl sok tapasztalatunk nincs
az autóval ezen a talajtípuson, főleg ha még zuhogni is fog az eső. A gumiválasztásnak
úgy gondolom nagyobb jelentősége lesz, mint a beállításoknak…”

Balogh János (Mitsubishi Lancer EVO IX.): „Szeretek murván menni, hiszen mindig
pozitívak az élményeink, valamiért könnyebben találom el a ritmust. Kifejezetten nagy
várakozásokkal nézünk a verseny elébe, remélem csupa jó vár  ránk és az időjárás is a
kegyeibe fogad!”

Rongits Attila- Hannus László (Mitsubshi Lancer EVO IX.): „Kedvenc versenyem,
szeretünk ide visszajárni, mert ez a jó minőségű murva, azt gondolom fekszik nekünk.
Az autót sikerült jól felkészíteni, kapott egy új hajtásszivattyút, ennek esetleges előnyei
csak a versenyen derülhetnek ki, ugyanígy csak az első gyorsaságin dől el, mennyire
sikerült a kuplung, illetve a hajtásbeállítás. Szeretnénk végre az elejével versenyezni,
mert ha ezeken a pályákon sem sikerül, akkor talán sehol sem fog… Kíváncsian várjuk,
hogy az időjárás miként fog beleszólni az eredményekbe, hiszen egy esetleges eső
komolyan megkeverheti a kártyákat.”


